
Protokół nr LV/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 28 lutego 2024 roku w godz. 1400 – 1650   w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył LV Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 

radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zaproponował zmianę porządku obrad – zmiana punktu 5 z 

punktem 4 oraz przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku obrad.  

 

Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowało 15 radnych. 

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad LV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji KZGRL z realizacji zadań na odcinku gospodarki odpadami na 
terenie Gminy Poniec.  

5. Wysłuchanie informacji z działalności rady oraz komisji stałych w roku 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2024, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
gruntowej, 



9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia zmiany planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 we wsi 

Sarbinowo, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" dla Gminy Poniec na rok 2024, 

11. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wsparcia Rodziny w 

Gminie Poniec na lata 2023 – 2025 za rok 2023, 

12. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej, 
13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

14. Wolne wnioski i zapytania, 

15. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt. 2 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu  z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz poprosił o przedstawienie dodatkowych, uzupełniających informacji 

Kierownika GZWiK Piotra Koguta, Kierownik OPS Hannę Konieczną oraz swojego Zastępcę 

Eugeniusza Nowaka. 

 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut przedstawił dodatkowe informacje dotyczące Stacji Uzdatniania 

Wody w Drzewcach. 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła dodatkowe informacje dotyczące Programu „ 

Asystent Osobisty Osoby Niepełnosprawnej” 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił dodatkowe informacje dotyczące 

Programu „ Ciepłe Mieszkanie”. 

Informacje zostały przyjęte bez uwag. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt. 3 Interpelacje i zapytania radnych 

Radny Marcin Stróżyński zgłosił interpelację do Starostwa Powiatowego w Gostyniu dotyczącą 
usunięcia dziur na drodze powiatowej Żytowiecko – Grodzisko oraz przycięcie krzewów 
znajdujących się w pasie ruchu. 

Radna Łucja Markowska zgłosiła interpelację do Starostwa Powiatowego w Gostyniu 
dotyczącą remontu drogi i przepustu Bielawy – Łęka Wielka. 



Radna Aneta Wrotyńska zgłosiła interpelację do Burmistrza Ponieca dotyczącą możliwości 
podłączenia do ulicy Gostyńskiej sieci światłowodowej. 

 
Pkt. 4 Wysłuchanie informacji KZGRL z realizacji zadań na odcinku gospodarki odpadami na 
terenie Gminy Poniec.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami i Ochrony Środowiska Robert Lewusz 
szczegółowo przedstawił informację KZGRL z realizacji zadań na odcinku gospodarki odpadami 
na terenie Gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że występuje pozytywny odbiór z istniejących 
na terenie Gminy PSZOK-ów. 
 
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zapytał Kierownika Referatu jak wygląda sytuacja 
opłat za śmieci przez osoby przybyłe z Ukrainy. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami i Ochrony Środowiska Robert Lewusz 
odpowiedział, że zostały wysłane do gmin prośby o informacje o dużych grupach osób z 
Ukrainy oraz, że opłaty będą musiały być ponoszone.  

 

Obrady Sesji opuścił radny Mariusz Nowak. 

 

Pkt. 5 Wysłuchanie informacji z działalności rady oraz komisji stałych w roku 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie 
sprawozdań z pracy Komisji w roku 2023. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Obywatelskich Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
Budżetu i Rolnictwa Stanisław Machowski przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za 2023 
rok. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy przedstawił 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2023 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła sprawozdanie z pracy 
Komisji za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz również przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w 
roku 2023. 

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 



Pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła 

uchwałę nr LV/450/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

1 osoba – brak głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła 

uchwałę nr LV/451/2024 



w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024,  

1 osoba – brak głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
gruntowej, 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 
Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła 

uchwałę nr LV/452/2024 

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej, 
1 osoba – brak głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia zmiany planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 we wsi Sarbinowo, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła 

uchwałę nr LV/453/2024 



w sprawie uchylenia zmiany planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 

Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 we wsi Sarbinowo, 

1 osoba – brak głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 10  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" dla Gminy Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła 

uchwałę nr LV/454/2024 

w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" dla Gminy Poniec 

na rok 2024, 

1 osoba – brak głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 11. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wsparcia Rodziny w 

Gminie Poniec na lata 2023 – 2025 za rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

przedmiotowej informacji. 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Wsparcia Rodziny w Gminie Poniec na lata 2023-2025 za rok 2023. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt. 12 Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  Statutu 

Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z LIV Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z LIV Sesji Rady Miejskiej.  



1 osoba – brak głosu. 

 

Pkt. 13 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Nie zgłoszono. 

 

Pkt.14 Wolne wnioski i zapytania 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zadał pytanie do kierownika GZWiK Piotra Koguta 

czy powstające ujęcie wody robione jest niezależnie od tego co jest aktualnie. 

 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut odpowiedział, że ujęcie powstaje na nowej działce gminnej , 

jest niezależne , całkiem nowe. 

 

Pkt. 15 Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w LV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1650 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
Jagoda Klimasz        Jerzy  Kusz 
                 

 

 


